

SCHERBENTANZ

Stand: 29.07.2023

Catering Rider

ENGLISH (GERMAN BELOW)

Catering:

The instructions for catering are based on typical standards and should at least be essentially complied with. The physical well-being is not unimportant on tour and we thank you in advance for the effort.

Drinks:

2 case of beer

1 case of non-alcoholic beer, preferably mixed with Radler

1 bottle of rose wine

1 bottle of dry sparkling wine

1 case of water (still water please in plastic bottles if possible for the stage).

Caffeinated beverages such as cola and/or coffee please also provide.

Cold food:

Catering, e.g. in the form of sandwiches, snacks or similar, is to be provided by the organizer from arrival.

Dinner (travelgroup max. 7 persons, including 3 pescetarians[vegetarian+fish]):

Please provide a vegetarian/pescetarian alternative for 3 people (without bananas) to the standards.

Also we ask to avoid mushrooms / fish (allergy sufferers!) in the meat dishes.

We prefer the hot meal mostly after our concert, the sandwiches/snacks already from arrival.

If no hot meal can be provided, the artist will accept a payment of 10 € per band and crew member to one of the authorized persons before admission.

Wardrobe:

We request a facility to store clothing (costumes) near the stage.

A separate, heated backstage room/area must be available for the artist to relax and change clothes, including a toilet that is not accessible to visitors.

The promoter shall ensure that only the band and crew have access to the backstage area.

There must be a table, booth or room for the artist to sell their merchandise.

Guest list:

The artist is entitled to create a guest list. This will be given to the organizer before the doors open and includes 5 guest list places.

Contact person

Virgil Fenzl: +49-(0)176-44407784

Mail: kontakt@scherbentanz.com

GERMAN

Catering:

Die Hinweise zum Catering orientieren sich an typischen Standards und sollten zumindest im Wesentlichen einzuhalten sein. Das leibliche Wohl ist auf Tour nicht unwichtig und wir bedanken uns im Voraus für die Mühe.

Getränke:

2 Kästen Bier

1 Kasten alkoholfreies Bier, am besten gemischt mit Radler

1 Flasche Rosewein

1 Flasche trockener Sekt

1 Kiste Wasser (Stilles Wasser bitte wenn möglich für die Bühne in Plastikflaschen).

Koffeinhaltige Getränke wie Cola und/oder Kaffee bitte ebenfalls zur Verfügung stellen.

Kaltes Essen:

Catering, z. B. in Form von Sandwiches, Snacks o. ä. ist ab Ankunft vom Veranstalter zur Verfügung zu stellen.

Dinner (Travelgroup max. 7 Personen, davon 3 Pescetarier[Vegetarier+Fisch]):

Bitte eine vegetarische/pescetarische Alternative für 3 Personen (ohne Bananen) zu den Standards anbieten.

Auch bitten wir auf Pilze / Fisch (Allergiker!) bei den Fleischgerichten zu verzichten.

Wir bevorzugen das warme Essen meist nach unserem Konzert, die Sandwiches/Snacks bereits ab Ankunft.

Sollte keine warme Mahlzeit bereitgestellt werden können, akzeptiert der Künstler eine Auszahlung in Höhe von 10 € pro Band- und Crewmitglied an eine der berechtigten Personen vor Einlass.

Garderobe:

Wir bitten um eine Möglichkeit, Kleidung (Kostüme) in der Nähe der Bühne unterbringen zu können.

Für den Künstler muss ein separater, beheizbarer Backstageraum/-Bereich zur Entspannung und Umkleidemöglichkeit zur Verfügung stehen, einschließlich einer für Besucher nicht zugänglichen Toilette (keine Porta Pottis!).

Der Veranstalter stellt sicher, dass nur Band und Crew Zutritt zum Backstagebereich haben.

Für den Künstler muss es einen Tisch, Stand oder Raum geben, wo er seine Merchandise- Artikel verkaufen kann.

Gästeliste:

Der Künstler ist berechtigt eine Gästeliste zu erstellen. Diese wird dem Veranstalter vor der Türöffnung übergeben und umfasst 5 Gästelistenplätze.

Ansprechpartner

Virgil Fenzl - +49-(0)176-44407784

Mail: kontakt@scherbentanz.com